
Tisztelt Munkavállalók! 
 
A 2019.04.09-i és a 2019.05.13-i felügyelőbizottsági ülés tájékoztatója: 
 
2019.04.09. 
 

• Mismás Zsuzsanna FB tagunk lemondott (Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt.) 
• A Felügyelőbizottság 2019-es munkatervét meghatároztuk (még május, június, szept., 

decemberi hónapokban lesznek ülések) és elfogadtuk. 
• A belső ellenőr 2019. évi munkatervének meghatározását is megszavaztuk. 
• A Társaság 2018.III.negyedéves beszámolója:  

2018.02.05-én benyújtotta a Kft. az MNV Zrt. részére a Támogatói Okirat alapján a 
Társaság bérfejlesztésének megvalósításához biztosított 2017. évi támogatással való 
elszámolást. 2018. júniusában a módosított üzleti tervet elfogadásra javasolta a 
felügyelőbizottság. Azért a módosítottat, mivel korábban az üzleti terv a nem ágazati 
munkavállalók béremelését nem tartalmazta. 
A 2017-es könyvvizsgálói audit rendben lezajlott.  
2018. június 26-tól a tulajdonosi jogokat és kötelezettségeket az EMMI (Emberi 
Erőforrások Minisztériuma) gyakorolja. 
Társaságunk az Egészséges Budapest Program keretén belül 1,6 milliárd Ft állami 
forrásjuttatásban részesül, ehhez 300millió Ft. önerővel járul hozzá. 
2018.06.01-től módosult a Térítési Díj Szabályzat. 

• Várhatóan az új tulajdonos, az EMMI is delegálni fog FB tagot, de egyelőre nincs hír 
erről. 

• 2019. áprilisában a budapesti divízióban átadásra kerültek az új RTG gépek, és az új 
csúcstechnológiájú csontsűrűségmérő készülék. Az EBP programra kapott összeg 
2019.06.30-ig felhasználható részét az eszközparkunk megújítására fordítottuk. Ez 
ügyben május-június hónapban sajtómegjelenésre is számítunk. 

• 2019. február hónaptól kezdve a budapesti divízió orvosigazgatói feladatát Dr. 
Pásztélyi Zsolt látja el.  

• A Magyar Posta Zrt. foglalkozás-egészségügyi ellátása nagy feladat a cég életében, de 
megküzdünk vele.  

• Nehéz a munkaerőpótlás a magánellátás elszívó hatása miatt.  
 
2019.05.13. 
 
2018. IV. negyedéves beszámoló a Társaság vagyoni helyzetéről: 
A bértámogatás a 2019-es évben is folytatódik, az erről szóló Támogatói Okirat kiállítása a 
Minisztériumban folyamatban van. 
A vagyonkezelői szerződés módosítása szintén folyamatban van.  
A társaság pénzügyi helyzete jó, fejlődünk, a bevételek növekedése és a tervszerű, takarékos 
gazdálkodás biztosítja a működésünk anyagi hátterét.  
A felügyelőbizottság a Társaság 2018. évi beszámolóját elfogadásra javasolta a Taggyűlésnek. 
 
További jó munkát kívánunk minden Kollégának! 
 
Budapest, 2019.05.15. 
 
 Dr. Horváthné Bálint Éva 
 és Dr. Hajdu János 
 FB tagok 
 


